
  
 

OPPVEKST 
Krossen skole 

 

Innkalling til møte i Samarbeidsutvalg for Krossen skole 

 
Møtested: Personalrom 

Krossen 
skole 

Møtedato 26.2.25 Arkivsak:  

 

Møteleder 

 
SU-leder 

 
Tid: 

 
Kl. 18.00 

 
Arkivkode: 

 

 
Deltakere: Foreldrerepresentant Hanne Marie Edvardsen Jelavic, SU-leder 

Foreldrerepresentant Thomas Haarr, FAU-leder 
Foreldrerepresentant vara Reidun Strømme 
Lærerrepresentant nærskolen Asbjørn Tronstad 
Lærerrepresentant kompetanseavdelingen Evelin Goris 
Politisk representant Tale Mathilde Haukbjørk Østrådal (MDG) 
Referent Stig Navjord (rektor) 
 
Ikke tilstede: 
Elevrådsrepresentant Ahmed Al-Lami (leder) 
Elevrådsrepresentant Rama Khalaf (nestleder) 
Foreldrerepresentant vara fra kompetanseavdelingen Espen N. Nesse 
Foreldrerepresentant vara Aron Batha Haile 
Andre ansatte Christine Beate Teigen 
Andre ansatte Linda Merethe Lochner (vara) 
Politisk vara representant Anna Nawrocka (Frp) 
 
 
 
 

Saksliste 
Sak 1/25 Godkjenning av referat, innkalling og saksliste. 

Forslag til vedtak: Referat, innkalling og saksliste godkjennes 
 
Sak 2/25 Skolebehovsplanen  

- Oppsummering av administrasjonens forslag 

- Reaksjoner og ev. oppfølging 

 

Thomas og Hanne har vært å politiske gruppemøter i Rødt, Sentrum og Høyre. 

Flere partier mener at rapporten er mangelfull. Det kjempes for å ikke ha en 

midlertidig løsning, men det forutsetter at det er nok elever på Krossen skole. Det 

etterlyses at FAU og SU burde vært involvert i utarbeidelsen av rapport, ikke bare 

i en høringsrunde. Et forslag er at skolene har felles administrasjon som fordeler 

elevene mellom skolebygningene. Det er usikkert om det er juridisk lovlig.  

 

- SU vil invitere til felles SU-møte med Solholmen når vi ser konsekvensen av 

bystyrevedtak om fremtidig skolestruktur. 

 

 

 

Sak 3/25 Skoletransport og trygg skolevei (hjertesone) 

- rutiner for busstransport i skolens regi 
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Sendes på høring til lærerne ved skolen: 

o Lærerne kan ikke pålegges mer enn å sjekke at det er sitteplass til alle 

elever og at setebeltet er i orden. 

o Lærerne oppmuntres til å gå gjennom sjekklisten som FAU-leder har 

laget. 

o Dersom bussen er mangelfull, sendes ikke elevene med bussen. 

Leverandør bes om å sende ny buss. 

o Sjåføren har juridisk ansvar for at bussen er teknisk forsvarlig stand. 

- Innspill til søknad rundt trygg skolevei (hjertesone) 

o Det er blitt mer trafikksikkert når elevene på kompetanseavdelingen 

begynner kl. 08.00 og nærmiljø begynner kl. 08.30. 

o Det er ønskelig med 30-sone i øvre del av Møllevannsveien og et 

skolevei-skilt. 

o Miljøgata i Suldalsveien bidrar til høy fart mellom innsnevringene. Flere 

kontroller vil være til nytte. 

   
Sak 4/25 Resultater 

- Elevundersøkelsen 5-7 2024 

- Økonomisk resultat 2024 

o Ca. 1,5 mill. underskudd fordelt med 900.000, - i nærmiljø og 

kompetanseavdelingen med 600.000, - 

 

Sak 5/25 Oppfølgingssaker 

- Hva er FAU sin mening om elevkantine for nærmiljøskolen og bruk av inntekt? 

o FAU mener at det ikke er ønskelig 

- Temamøte om kulturell forståelse – evaluering 

o Fint å kunne sitte sammen i grupper rundt et bord. Skulle gjerne vært enda 

flere foreldre. 

o Presentasjonen var litt for akademisk. 

o Fint at hun så med skråblikk på vår norske kultur 

o Kunne gjerne hatt en fremmedspråklig som delte sin erfaring med å møte 

den norske kulturen 

- Ønske om Dialogmodellen? 

o Avhenger av skolestruktur 

o Bør være et samarbeid med Solholmen skole 

o Fast på 1. og 5. trinn? 

o Første år på alle trinn? 

 
Sak 6/25 Evaluering av skolens arbeid med aktivitetsplikten 

- Saken utsettes til neste møte 

 

Evt. 

 

  
 
Stig Navjord, rektor 


